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   Mesto Gbely 
     Námestie slobody 1261, 908 45  Gbely 

      Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia mestského zastupiteľstva, 

            konaného dňa 31.01.2023 v obradnej miestnosti MsÚ Gbely 

Prítomní: viď prezenčná listina (príloha č. 1) –   10  poslancov 

 

Ospravedlnený: Mgr. Ľudmila Činovská 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Návrh VZN Rokovací poriadok Mestského zastupiteľstva v Gbeloch 

3. I. zmena rozpočtu mesta Gbely 

4. Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta za rok 2022 

5. Rôzne 

6. Diskusia 

7. Ukončenie    

 

V piatok 27.1.2023 bol elektronicky doručený na mesto Gbely návrh uznesenia, ktorým MsZ 

schvaľuje nového zástupcu mesta Gbely v dozornej rade obchodnej spoločnosti Fakultná 

nemocnica AGEL Skalica a.s. 

Uvedený návrh bude prerokovaný v bode programu č.5 Rôzne 

                                        

Primátor mesta dal hlasovať za návrh programu rokovania  mestského zastupiteľstva 

predloženého  poslancom, ktorých bolo v tom čase prítomných  10. 

 

Výsledok hlasovania:  

za 10 poslancov: Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, MgA. Radoslav Irša, 

Lukáš Jureňa, Mgr. Mária Karasová, PharmDr. Katarína Knotková, Ing. Miroslav Mihál, 

Tomáš Papánek, Mgr. Eva Volková, Ing. Dušan Vlk 

 

Primátor mesta určil zapisovateľku zápisnice: 

 

Zapisovateľka: Mgr. Miriam Kudolániová     

    

Primátor mesta určil overovateľov zápisnice: 

 

Overovatelia:    Ing. Ondrej Chocholáček  

                           MgA. Radoslav Irša                   

                                

Primátor predložil poslancom  na odsúhlasenie  návrh  zloženia  návrhovej komisie:   

 

Návrhová  komisia: Tomáš Papánek -  predseda 

                                   Mgr. Eva Volková - člen 

                        Ing. Dušan Vlk - člen 

 

Keďže neboli pripomienky k návrhu, primátor mesta dal hlasovať za členov návrhovej 

komisie. 
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Výsledok hlasovania:  

za 10 poslancov: Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, MgA. Radoslav Irša, 

Lukáš Jureňa, Mgr. Mária Karasová, PharmDr. Katarína Knotková, Ing. Miroslav Mihál, 

Tomáš Papánek,   Mgr. Eva Volková, Ing. Dušan Vlk,   

 

k bodu 2 

Návrh VZN Rokovací poriadok Mestského zastupiteľstva v Gbeloch 

 
Tento materiál bol prerokovaný v komisii pre ekonomiku, legislatívu a verejný poriadok, 

ktorej členovia odporúčajú návrh Rokovacieho poriadku vydať. 

 

Rokovací poriadok sa predkladá na základe poznatkov a požiadaviek poslancov Mestského 

zastupiteľstva v Gbeloch v predchádzajúcom období, s cieľom zjednotiť pravidlá hlasovania o 

uzneseniach MsZ a zároveň upraviť niektoré ustanovenia Rokovacieho poriadku podľa 

zaužívanej praxe rokovania a to najmä diskusia k jednotlivým bodom rokovania, spôsob 

uznášania sa a prijímanie uznesení prostredníctvom elektronického zariadenia v súlade so 

zákonom číslo 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

 

Primátor mesta prečítal návrh na uznesenie a otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. 

 

MsZ vydáva: 

Všeobecne záväzné nariadenie Rokovací poriadok Mestského zastupiteľstva v Gbeloch. 

 

Do rozpravy sa prihlásil poslanec Ing. Chocholáček, ktorý vysvetlil čo bolo v novom 

Rokovacom poriadku upravené. Chceme priblížiť rokovanie zastupiteľstva viac občanom, 

kamerami a vysielaním cez oficiálny kanál mesta na youtube, teraz sa nahráva len audio, 

chceme vysielať online. Keďže sa prejednávajú veci občanov a pre občanov, mali by mať 

možnosť sledovať to a zvýšiť tak záujem občanov o toto rokovanie. Bola zaradená rozprava 

občanov pri preberaní jednotlivých bodov, cieľom bolo dať príležitosť, aby sa občania 

vyjadrili hneď k prejednávanému bodu a nie až v diskusii. Zavádza sa elektronické 

hlasovanie, keďže je už zakúpené, tak by sa malo využívať. Elektronické hlasovanie bude tak 

viac anonymné a poslanci budú viac nezávislí a hlasovať budú podľa svojho názoru, vedomia 

a svedomia ako je to dané.  

 

Primátor mesta uviedol, že zo strany mesta je toto elektronické hlasovanie podporené. Ďalej 

uviedol, že rokovania MsZ budú bývať v utorky o 17:00 hodine aj online a záznam umožní 

občanovi pozrieť si ho aj neskôr.  

 

Mgr. Volková  uviedla, že návrh predkladala už v minulom volebnom období, ale nepodarilo 

sa ho schváliť. VZN bude účinné až od 1.5.2023, pretože sa to musí technicky doriešiť 

(kamery, záznam). 

 

Keďže už neboli žiadne pripomienky, ani pozmeňujúce návrhy, primátor dal o predloženom 

návrhu hlasovať. 

 

Výsledok hlasovania:  

za 10 poslancov: Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, MgA. Radoslav Irša, 

Lukáš Jureňa, Mgr. Mária Karasová, PharmDr. Katarína Knotková, Ing. Miroslav Mihál, 

Tomáš Papánek,   Mgr. Eva Volková, Ing. Dušan Vlk,   
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Uznesenie bolo prijaté. 

 

Primátor mesta vysvetlil občanom, že VZN musí byť prijaté 3/5 väčšina poslancov, ale na 

väčšinu uznesení je potrebná len nadpolovičná väčšina poslancov.   

 

k bodu 3 

I. zmena rozpočtu Mesta Gbely v roku 2023 
 

I. zmena rozpočtu mesta Gbely v roku 2023 bola prerokovaná v komisii pre ekonomiku, 

legislatívu a verejný poriadok a členovia komisie odporúčajú poslancom MsZ I. zmenu 

rozpočtu schváliť. 

 

Primátor mesta prečítal návrh na uznesenie a otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. 

 

MsZ schvaľuje: 

 

I. zmenu rozpočtu mesta Gbely na rok 2023. Neoddeliteľnou súčasťou tohto uznesenia je 

komentár k I. zmene rozpočtu. 

 

Rozpočet Mesta Gbely po I. zmene rozpočtu je vyrovnaný: 

Bežné príjmy spolu 5 358 772,- Bežné výdavky spolu 4 989 063,- 

Kapitálové príjmy spolu 154 604,- Kapitálové výdavky spolu 762 121,- 

Príjmy z finančných operácií 667 800,- Výdavky z finančných operácií 429 992,- 

 6 181 176,-  6 181 176,- 

Rozdiel    0 

 

 

Ing. Kováčová – informovala prítomných, ktorých rozpočtových položiek sa zmena týka.  

 

Keďže neboli vznesené žiadne pripomienky, ani pozmeňujúce návrhy, primátor mesta dal 

hlasovať za predložené uznesenie. 

 

Výsledok hlasovania:  

za 10 poslancov: Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, MgA. Radoslav Irša, 

Lukáš Jureňa, Mgr. Mária Karasová, PharmDr. Katarína Knotková, Ing. Miroslav Mihál, 

Tomáš Papánek,   Mgr. Eva Volková, Ing. Dušan Vlk   

 

 

k bodu 4 

Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta za rok 

2022 
 

Poslanci obdržali materiál Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta 

za rok 2022.  

 

Primátor mesta požiadal hlavnú kontrolórku mesta Ing. Petru Brezovskú, aby prítomných 

oboznámila s materiálom. 

 

Ing. Brezovská stručne informovala o kontrolnej činnosti za rok 2022. Kontrola bola 
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vykonaná na základe plánu úloh na 1. a 2. polrok 2022, kontrola pokladní, verejného 

obstarávania, kontrola podaných sťažností atď. Výsledok bol bez zistení.  

 

Primátor mesta otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. 

 

Do rozpravy sa prihlásil poslanec Papánek, ktorý uviedol, že posielal do mailu ešte 

predchádzajúcej pani prednostke a aj na mail kontrolórky požiadavku na preverenie 

zákonnosti alebo nezákonnosti odpredaja pozemku pri pizzérii, pričom bolo poslancom 

tvrdené, že ho odpredali nezákonne a ani to uznesenie nebolo minulým zastupiteľstvom 

plnené, že či dospeli k nejakému záveru, či to bolo zákonné alebo nezákonné.    

 

Ing. Brezovská uviedla, že to preverovala, ale zistila, že bol podaný podnet na prokuratúru 

a podklady nemala k dispozícii. 

 

P.Papánek uviedol, že otázka znela inak, že či to uznesenie bolo v súlade so zákonom alebo 

nebolo, lebo bývalý pán primátor tvrdil, že nebolo v súlade so zákonom a ja som tvrdil, že 

bolo v súlade so zákonom.  

 

Ing. Brezovská odpovedala, že áno to bolo v súlade so zákonom, to uznesenie.  

 

Keďže neboli  už ďalšie otázky,  primátor mesta rozpravu poslancov uzatvoril a konštatoval, 

že  

 

MsZ berie na vedomie 

 

Správu o výsledkoch kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta za rok 2022 

 

 

k bodu 5 

Rôzne 
 

5.1. Projekt – Vodozádržné opatrenie v areáli ZŠ  

 

Poslanci obdržali materiál k projektu Vodozádržné opatrenia v areáli ZŠ, ktorý bude čerpaný 

z Operačného programu Kvalita životného prostredia. Tento projekt bol úspešne schválený. 

Celkové výdavky projektu sú vo výške 405 753,38 eur a spolufinancovanie mesta je vo výške  

min. 5% z celkovej sumy týchto výdavkov.  

Poslanci MsZ už v minulosti schválili predloženie tejto žiadosti, ale nakoľko prišlo k úprave 

celkových oprávnených výdavkov, je nutné preschválenie tohto projektu.  

 

Primátor mesta prečítal návrhy na uznesenie a otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. 

 

MsZ schvaľuje: 

 

a) Realizáciu projektu „Vodozádržné opatrenia v meste Gbely“ (ďalej len „projekt“)  

b) Financovanie projektu s celkovými oprávnenými výdavkami 405 753,38 eur vrátane min. 

5% spolufinancovania v sume 20.287,67 eur ako aj financovanie prípadných 

neoprávnených výdavkov v zmysle pravidiel Operačného programu Kvalita životného 

prostredia.  
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c) Oprávnenie primátora mesta ako štatutárneho zástupcu mesta uzatvoriť zmluvu o 

poskytnutí NFP vrátane prípadných dodatkov v súvislosti s realizáciou projektu. 

 

Mgr. Horinková informovala prítomných o projekte, voda zo strechy zo strednej školy, 

základnej školy a telocvične bude odvedená okolo hokejbalového ihriska, chodník bude 

vsakovací, v zemi bude retenčná nádrž z ktorej sa bude polievať napr. ovocný sad, ktorý tam 

škola má a bude tam aj nová zeleň, tráva, kvety. 

 

T. Papánek dal požiadavku,  aby bolo v zápisnici uvedené, že keďže zistil, že hasiči čerpajú 

v prípade potreby vodu z verejného vodovodu, či by mohli v prípade potreby vodu čerpať 

z týchto nádrží, aby sa to zaradilo do tohto projektu. 

 

PharmDr. Knotková uviedla, že je rada, že takýto projekt je. 

 

Ing. Mihál uviedol, že by chcel ako predseda stavebnej komisie byť pri výbere dodávateľa. 

 

Primátor mesta uviedol, že je to projekt z EÚ, vo väčšine prípadov je tam spoluúčasť mesta, 

ale nie je to vždy. V tomto prípade je to spolufinancovanie 5%, z dostupných informácií do 

budúcna plánuje naša vláda tieto percentá zvýšiť a upozorňuje poslancov, že toto 

spolufinancovanie môže byť vyššie do budúcna. Vysvetlil prítomným, čo sú oprávnené 

a neoprávnené výdavky v žiadostiach o NFP (nenávratné finančné prostriedky). V každej 

výzve sú neoprávnené výdavky lebo nie všetko sa dá do žiadosti dať. Vysvetlil podstatu 

zadávania zákaziek, že je povinnosť robiť verejné obstarávania, mesto si nemôže robiť priame 

zadania dodávateľom a že celý proces zadania zákazky kontroluje riadiaci orgán až potom je 

verejné obstarávanie schválené. Zákazky nad 10 tis. musia ísť povinne cez elektronický 

systém štátu, súťaže sú verejne prístupné a nedá sa do nich nijako zasahovať, takže 

transparentnosť výberu dodávateľa bude zabezpečená aj týmto spôsobom. 

 

Ing. Mihál sa dotazoval, že či sa jedná o zákazku s nízkou hodnotou. 

 

Primátor mesta odpovedal, že sa jedná o zákazka s nízkou hodnotou ale vyššieho rozsahu, 

celý proces bude plne elektronický. Mesto nebude priamo nikoho oslovovať, výzva bude 

zverejnená vo vestníku verejného obstarávania. Pri zadávaní podmienok súťaže je potrebné 

dbať aj na to, aby sme nikoho nediskriminovali.  

 

Keďže už neboli ďalšie otázky, primátor mesta uzatvoril rozpravu poslancov a dal hlasovať za 

predložené uznesenie. 

 

Výsledok hlasovania:  

za 10 poslancov: Ing. Dušan Vlk,  Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, MgA. 

Radoslav Irša, Lukáš Jureňa, Mgr. Mária Karasová, PharmDr. Katarína Knotková, Ing. 

Miroslav Mihál, Tomáš Papánek,   Mgr. Eva Volková 

 

Uznesenie bolo prijaté. 
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5.2. Majetkové prevody 

 

5.2.1 Usporiadanie pozemkov pri rodinnom dome na ulici Kolónia.  

 

Primátor prečítal návrh na uznesenie a otvoril rozpravu poslancov ku tomuto bodu rokovania.  

 

MsZ schvaľuje 

 

Odpredaj pozemku reg. C-KN, zapísaného v LV č. 2070 pre obec a kat. úz. Gbely, vo 

vlastníctve Mesta Gbely, parc. č. 381 záhrada, s výmerou 88 m2, v zmysle § 9a, ods. 8, písm. 

b.) zákona č. 138/1991 Zb. O majetku obcí v z.n.p. v celosti do vlastníctva Petra Brezovského 

a manželky Ľubice Brezovskej, rod. Vrubešovej, Kolónia 1459/2, 908 45 Gbely, za cenu 4,0 

€/m2. 

 

Keďže neboli vznesené žiadne pripomienky, ani pozmeňujúce návrhy, primátor mesta dal 

hlasovať za predložené uznesenie. 

 

Výsledok hlasovania:  

za 10 poslancov: Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, MgA. Radoslav Irša, 

Lukáš Jureňa, Mgr. Mária Karasová, PharmDr. Katarína Knotková, Ing. Miroslav Mihál, 

Tomáš Papánek,   Mgr. Eva Volková, Ing. Dušan Vlk 

 

Uznesenie bolo prijaté.  

 

5.2.2 Usporiadanie pozemkov v areáli futbalového štadióna 

 

Primátor prečítal návrh na uznesenie a otvoril rozpravu poslancov ku tomuto bodu rokovania.  

 

MsZ schvaľuje 

 

Odkúpenie pozemkov reg. „E“KN parc. č. 5657/1 orná pôda s výmerou 976 m2 a parc.č. č. 

5657/2 orná pôda s výmerou 178 m2, zapísaných v LV č. 551, pre obec a kat. úz. Gbely od 

Jozefa Vlka, Mládeže 559/85, 908 45 Gbely, v celosti, za cenu 4,-€/m2 do vlastníctva Mesta 

Gbely, Nám. slobody 1261, 908 45 Gbely, IČO: 309 524 

 

Primátor mesta informoval, že výkup pozemkov na štadióne bude pokračovať, aby sme mohli 

v budúcnosti žiadať dotačné finančné prostriedky to aj preto, pretože väčšina výziev je 

postavená tak, že musíme byť vlastníkmi pozemkov alebo mať dlhodobú nájomnú zmluvu. 

 

Keďže neboli vznesené žiadne pripomienky, ani pozmeňujúce návrhy, primátor mesta dal 

hlasovať za predložené uznesenie. 

 

Výsledok hlasovania:  

za 10 poslancov: Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, MgA. Radoslav Irša, 

Lukáš Jureňa, Mgr. Mária Karasová, PharmDr. Katarína Knotková, Ing. Miroslav Mihál, 

Tomáš Papánek,   Mgr. Eva Volková, Ing. Dušan Vlk 

 

Uznesenie bolo prijaté.  
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5.2.3 Zmena podmienok nájomnej zmluvy s Centrom pre deti a rodiny Adam v mestskej 

časti Adamov 

 

Primátor prečítal návrh na uznesenie a otvoril rozpravu poslancov ku tomuto bodu rokovania.  

 

MsZ schvaľuje:  

 

Prenájom nehnuteľného majetku – pozemky parc. č. 3466/1 vo výmere 2931 m2 – zastavané 

plochy, parc. č. 3467/3 vo výmere 151 m2 – zastavané plochy a stavbu dom s.č. 1336 

postavený na parc. č. 3466/1, zapísané na LV č. 2070 pre obec a k.u. Gbely z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa (§9a ods. 9 písm. c zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí) na 

dobu určitú 10 rokov nájomcovi Centrum pre deti a rodiny Adam s resocializačným 

programom, Cesta z Kútov na Holíč 1336, 908 45 Gbely,   IČO 31 769 411. Výška 

nájomného 600 €/rok. V prípade vykonania technického zhodnotenia na predmete prenájmu, 

má nájomca právo odpisu počas doby trvania nájmu. V prípade ukončenia nájmu takéto 

technické zhodnotenie prejde do majetku prenajímateľa za 100,- €.  

 

Dôvod hodný osobitného zreteľa je vykonávanie opatrení v zmysle zákona č. 305/2005 Z.z. o 

sociálnoprávnej ochrane detí a o sociálnej kuratele. 

 

Do rozpravy sa prihlásil Ing. Chocholáček uviedol, že väčšina občanov vie, že tu také 

zariadenie máme, a keďže doteraz mali zmluvu na dobu neurčitú, zmenou na dobu určitú na 

10 rokov budú môcť čerpať aj finančné prostriedky z výziev a rôznych grantov.  

 

Primátor mesta dodal, že toto zariadenie je v Adamove už 20 rokov. 

 

Keďže neboli vznesené žiadne pripomienky, ani pozmeňujúce návrhy, primátor mesta dal 

hlasovať za predložené uznesenie. 

 

Výsledok hlasovania:  

za 10 poslancov: Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, MgA. Radoslav Irša, 

Lukáš Jureňa, Mgr. Mária Karasová, PharmDr. Katarína Knotková, Ing. Miroslav Mihál, 

Tomáš Papánek,   Mgr. Eva Volková, Ing. Dušan Vlk,   

 

Uznesenie bolo prijaté.  

 

 

5.2.4 Súhlas s odstúpením od zmluvy p. Vassinger 

 

Primátor prečítal návrh na uznesenie a otvoril rozpravu poslancov ku tomuto bodu rokovania.  

 

MsZ súhlasí: 

 

S odstúpením od zmluvy o budúcej kúpnej zmluvy uzatvorenej dňa 26.10.2022 medzi 

mestom Gbely a pánom Jari Vassingerom, trvale bytom Vladivostocká 2210/31 Aš, ČR, 

interné číslo zmluvy 124/2022.  
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Mgr. Volková vysvetlila, že tento pán kúpil pozemok na Kúcanke nad jamou, a keď mu 

projektant povedal, že pre stavbu domu bude musieť urobiť na stavbe viaceré opatrenia, ktoré 

budú finančné náročnejšie, tento pán sa rozhodol od zmluvy odstúpiť. 

 

Keďže neboli vznesené žiadne pripomienky, ani pozmeňujúce návrhy, primátor mesta dal 

hlasovať za predložené uznesenie. 

 

Výsledok hlasovania:  

za 10 poslancov: Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, MgA. Radoslav Irša, 

Lukáš Jureňa, Mgr. Mária Karasová, PharmDr. Katarína Knotková, Ing. Miroslav Mihál, 

Tomáš Papánek,   Mgr. Eva Volková, Ing. Dušan Vlk   

 

Uznesenie bolo prijaté.  

 

5.3 Doplnenie členov komisií pri MsZ z radov odborníkov 

Na mestský úrad boli doručené prihlášky občanov mesta, ktorí prejavili záujem pracovať 

v jednotlivých komisiách pri MsZ. Poslanci uvedený návrh obdržali v materiáloch. 

 

Primátor mesta vyzval navrhovaných nových členov, aby sa každý pri prečítaní svojho mena 

postavil.  

 

Primátor prečítal návrh na uznesenie a dal hlasovať za predložené uznesenia. 

 

1. Komisia pre ekonomiku, legislatívu a verejný poriadok 

 

MsZ schvaľuje: 

 za člena v komisii pre ekonomiku, legislatívu a verejný poriadok : 

 

Ing. Viera Ružičková 

 

Keďže Ing. Ružičková sa nenachádzala v priestoroch obradnej miestnosti prihlásil sa o slovo 

poslanec Papánek a uviedol, že za ekonomickú komisiu, sa v tomto prípade zdrží hlasovania 

pretože pani Ing. Ružičková sa nedostavila, nemá nič proti jej účasti v komisii, ale ostatní sa 

prišli predstaviť, mal by sa prísť každý predstaviť. 

 

Mgr. Horinková rovnako konštatovala, že nemá problém zahlasovať za, ale Ing Ružičková sa 

mala prísť predstaviť na zasadnutie. 

 

Ing. Chocholáček uviedol, že sa teší, že sa ľudia hlásia do komisií, nevie prečo pani neprišla 

ani prečo sa neospravedlnila. 

 

Výsledok hlasovania:  

za 4 poslanci: Ing. Ondrej Chocholáček, Mgr. Eva Volková, Mgr. Mária Karasová, PharmDr. 

Katarína Knotková, 

proti 1 poslanec: MgA. Radoslav Irša, 

zdržal sa 5 poslancov: Mgr. Petra Horinková, Lukáš Jureňa, Ing. Miroslav Mihál, Tomáš 

Papánek, Ing. Dušan Vlk 

 

Primátor mesta konštatoval, že toto uznesenie nebolo prijaté. 
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2. Komisia pre investičnú výstavbu, stavebné veci a územné plánovanie 

 

MsZ schvaľuje: 

Za člena v  komisii pre investičnú výstavbu, stavebné veci a územné plánovanie: 

 

Jan Kaňkovský 

 

Primátor mesta uviedol, že p. Kaňkovský sa ospravedlnil, že pre pracovné povinnosti nestíha 

prísť na zasadnutie, ale má záujem v tejto komisii pracovať. 

 

Výsledok hlasovania:  

za 8 poslancov:  Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, MgA. Radoslav Irša, Mgr. 

Mária Karasová, PharmDr. Katarína Knotková, Ing. Miroslav Mihál, Mgr. Eva Volková, Ing. 

Dušan Vlk 

proti: - 

zdržal sa 2 poslanci: Tomáš Papánek, Lukáš Jureňa, 

 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

MsZ schvaľuje: 

Za člena v  komisii pre investičnú výstavbu, stavebné veci a územné plánovanie: 

 

Ing. Vladimír Ružička 

 

Výsledok hlasovania:  

za 10 poslancov: Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, MgA. Radoslav Irša, 

Lukáš Jureňa, Mgr. Mária Karasová, PharmDr. Katarína Knotková, Ing. Miroslav Mihál, 

Tomáš Papánek, Mgr. Eva Volková, Ing. Dušan Vlk 

 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

MsZ schvaľuje: 

Za člena v  komisii pre investičnú výstavbu, stavebné veci a územné plánovanie: 

 

Ján Kohút 

 

Výsledok hlasovania:  

za 4 poslanci: Mgr. Eva Volková, PharmDr. Katarína Knotková, Mgr. Mária Karasová, Ing. 

Ondrej Chocholáček, 

proti 2 poslanci: Lukáš Jureňa, MgA. Radoslav Irša, 

zdržal sa 4 poslanci: Mgr. Petra Horinková, Ing. Miroslav Mihál, Tomáš Papánek, Ing. Dušan 

Vlk 

 

Uznesenie nebolo prijaté. 
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3. Komisia pre sociálne a zdravotné veci 

 

 

MsZ schvaľuje: 

Za člena v komisii pre sociálne a zdravotné veci: 

 

Blažena Tomečková 

 

Výsledok hlasovania:  

za 10 poslancov: Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, MgA. Radoslav Irša, 

Lukáš Jureňa, Mgr. Mária Karasová, PharmDr. Katarína Knotková, Ing. Miroslav Mihál, 

Tomáš Papánek, Mgr. Eva Volková, Ing. Dušan Vlk 

 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

4. Komisia pre životné prostredie, poľovníctvo a rybárstvo, vodné a lesné hospodárstvo 

 

MsZ schvaľuje: 

Za člena v komisii pre životné prostredie, poľovníctvo a rybárstvo, vodné a lesné 

hospodárstvo: 

 

Milan Podola 

 

Výsledok hlasovania:  

za 10 poslancov: Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, MgA. Radoslav Irša, 

Lukáš Jureňa, Mgr. Mária Karasová, PharmDr. Katarína Knotková, Ing. Miroslav Mihál, 

Tomáš Papánek, Mgr. Eva Volková, Ing. Dušan Vlk 

 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

5. Komisii pre mládež, kultúru, šport, školstvo a granty 

 

MsZ schvaľuje: 

Za člena v komisii pre mládež, kultúru, šport, školstvo a granty: 

 

Bc. Katarína Križanová 

 

Výsledok hlasovania:  

za 10 poslancov:  Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, MgA. Radoslav Irša, 

Lukáš Jureňa, Mgr. Mária Karasová, PharmDr. Katarína Knotková, Ing. Miroslav Mihál, 

Tomáš Papánek, Mgr. Eva Volková, Ing. Dušan Vlk 

 

Uznesenie bolo prijaté. 
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MsZ schvaľuje: 

Za člena v komisii pre mládež, kultúru, šport, školstvo a granty: 

 

Ján Bolebruch 

 

Výsledok hlasovania:  

za 10 poslancov: Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, MgA. Radoslav Irša, 

Lukáš Jureňa, Mgr. Mária Karasová, PharmDr. Katarína Knotková, Ing. Miroslav Mihál, 

Tomáš Papánek, Mgr. Eva Volková, Ing. Dušan Vlk 

 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

MsZ schvaľuje: 

Za člena v komisii pre mládež, kultúru, šport, školstvo a granty: 

 

Katarína Pálenyková 

 

Výsledok hlasovania:  

za 10 poslancov: Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, MgA. Radoslav Irša, 

Lukáš Jureňa, Mgr. Mária Karasová, PharmDr. Katarína Knotková, Ing. Miroslav Mihál, 

Tomáš Papánek, Mgr. Eva Volková, Ing. Dušan Vlk 

 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

MsZ schvaľuje: 

Za člena v komisii pre mládež, kultúru, šport, školstvo a granty: 

 

Mgr. Dana Jurková 

 

Výsledok hlasovania:  

za 10 poslancov:  Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, MgA. Radoslav Irša, 

Lukáš Jureňa, Mgr. Mária Karasová, PharmDr. Katarína Knotková, Ing. Miroslav Mihál, 

Tomáš Papánek, Mgr. Eva Volková, Ing. Dušan Vlk 

 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

5.4 Menovanie konateľa spoločnosti Správy mestského majetku Gbely 

 

Dňa 14.12.2022 bola odvolaná z funkcie konateľa Správa mestského majetku Gbely, spol. s r. 

o., Ing. Nataša Londarevová, z dôvodu ukončenia pracovného pomeru.  

 

Na základe týchto skutočnosti je predložený poslancom MsZ návrh na menovanie Ing. Mateja 

Vrbňáka, do funkcie druhého konateľa spoločnosti Správa mestského majetku Gbely, spol. s 

r. o., Naftárska 2104/2,  IČO: 362 683 99. 

 

Primátor mesta požiadal Ing. Kováčovú aby oboznámila prítomných čo je vlastne Správa 

mestského majetku Gbely, čo je v jej činnosti a pod. Ing. Kováčová uviedla, že SMM Gbely 
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zastrešuje všetku kultúru v meste, má v prenájme budovy, cesty, chodníky, zabezpečuje 

opravu budov, zimnú údržbu, kosenie, má v správe tiež nehnuteľnosti v priestoroch 

futbalového štadióna, budovu zdravotného strediska a pod.  

 

Primátor prečítal návrh na uznesenie a otvoril rozpravu poslancov ku tomuto bodu rokovania.  

 

MsZ menuje: 

 

Ing. Mateja Vrbňáka do funkcie konateľa spoločnosti Správy mestského majetku Gbely, spol. 

s r.o., Naftárska 2104/2, 908 45 Gbely,  IČO: 362 683 99. 

 

Keďže neboli vznesené žiadne pripomienky, ani pozmeňujúce návrhy, primátor mesta dal 

hlasovať za predložený návrh na uznesenia. 

 

Výsledok hlasovania:  

za 10 poslancov: Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, MgA. Radoslav Irša, 

Lukáš Jureňa, Mgr. Mária Karasová, PharmDr. Katarína Knotková, Ing. Miroslav Mihál, 

Tomáš Papánek,   Mgr. Eva Volková, Ing. Dušan Vlk,   

 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

5.5. Plat primátora 

 

Primátor mesta odovzdal slovo zástupcovi pánovi Tomášovi Papánkovi. 

 

Pán Papánek uviedol:  

Predkladám návrh na úpravu platu primátora mesta Gbely, Mgr. Martina Jahodku od 

1.2.2023 zvýšiť o 30% v zmysle § 4 ods. 2 zákona č. 253/1994 Z.z. o právnom postavení a 

platových pomerov starostov obcí  a primátorov miest v znení neskorších predpisov (ďalej len 

zákon). 

Podľa ustanovenia § 3 ods.1 zákona plat primátora sa vypočíta ako súčin priemernej 

mesačnej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve vyčíslenej na základe údajov 

Štatistického úradu Slovenskej republiky za predchádzajúci kalendárny rok a násobku podľa  

§ 4 ods. 1 podľa počtu obyvateľov mesta. 

Mestské zastupiteľstvo môže tento plat rozhodnutím zvýšiť až o 60% . Priemerná mesačná 

mzda zamestnanca v národnom  hospodárstve Slovenskej republiky  v roku 2021 dosiahla 1 

211 eur. Priemerná mesačná mzda za rok 2022 ešte nie je oficiálne oznámená. Odhad je 1 

295 eur.  

 

Prepočet: 

Priemerná mesačná mzda 2021............................. 1 211,- € 

Násobok zo zákona................................................. 2,41 

Základná mzda zo zákona ...........................  2 919,- € 

% zvýšenia v zmysle § 4 ods. 2 ..........................  30 % 

Mzda po zvýšení o 30 % ................................. 3 795,- € 

 

Primátor mesta poďakoval pánovi zástupcovi a prečítal návrh na uznesenie. 
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MsZ schvaľuje: 

 

Plat primátora mesta Gbely stanoveného podľa § 3 ods. 1 zákona č. 253/1994 Z.z. o právnom 

postavení a platových pomerov starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších 

predpisov zvýšený o 30 % v súlade s § 4 ods. 2 zákona č. 253/1994 Z.z.  s účinnosťou od 

1.2.2023. 

 

Primátor mesta otvoril rozpravu poslancov ku tomuto bodu rokovania. 

 

PharmDr. Knotková uviedla, že z médií počúvame, že obce a mestá bojujú s rozpočtom 

a očakáva sa aj znížený odvod podielových daní od fyzických osôb v dôsledku zvýšenia 

daňového bonusu a zvýšili sme teraz aj poplatky za odpady, aj deťom obedy. Je to nelogické 

prečo na začiatku volebného obdobia navrhujeme zvýšenie platu o 30%, prečo nemôže ísť 

plat podľa vypočítanej tabuľky. 

 

Mgr. Karasová – uviedla, že mzda za výkon funkcie primátora má  nevyčísliteľnú hodnotu, 

všeobecná predstava bola taká, že sa tu bude uplatňovať zásada primeranosti a postupnosti na 

začiatku nového funkčného ale aj na začiatku každého ďalšieho obdobia by mal mať základ, 

na základe výsledkov za zvýšené pracovné úsilie a dosiahnuté výsledky sa mu bude 

navrhovať zvýšiť potom aj 30 aj možno aj 60%. 

 

Mgr. Volková informovala, že základ bez navýšenia je necelých 3 tisíc eur. Nebola na 

začiatku s týmto stotožnená. Tento primátor má úplne iný prístup aj čo sa týka k poslancom 

ale aj občanom. V podstate to bude navýšenie o cca 600 – 700 eur, už teraz sú za pánom 

primátorom vidieť výsledky tak 30% navýšenie je z jej strany v poriadku. 

 

p.Papánek – odkedy nastúpil primátor do funkcie sa veci pohli správnym smerom, keď sa 

bude pán primátor snažiť môže mu byť % zvýšené alebo aj znížené, ak by poslanci neboli 

s jeho prácou spokojní.  

 

Keďže neboli vznesené žiadne pripomienky, ani pozmeňujúce návrhy, primátor mesta dal 

hlasovať za predložené uznesenie. 

 

Výsledok hlasovania:  

za 7 poslancov: Mgr. Petra Horinková, MgA. Radoslav Irša, Lukáš Jureňa, Ing. Miroslav 

Mihál, Tomáš Papánek, Mgr. Eva Volková, Ing. Dušan Vlk,   

proti: - 

zdržal sa 1 poslanec: PharmDr. Katarína Knotková, 

 

Ing. Ondrej Chocholáček a Mgr. Mária Karasová nehlasovali, ale vzhľadom na skutočnosť, že 

súčasné znenie rokovacieho poriadku má hlasovanie len „za“, „proti“ a „zdržal sa“, táto 

skutočnosť bola vyhodnotená tak, ako keby Ing. Chocholáček a Mgr. Karasová hlasovaciu 

miestnosť pred hlasovaním opustili. 

Počet prítomných poslancov na hlasovaní o tomto bode rokovania bolo 8.  

 

Uznesenie bolo prijaté. 
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Od bodu rokovania 5.6. sa zvyšuje počet prítomných poslancov na hlasovaní na 10. 

 

5.6. Návrh k odvolaniu zástupcu mesta Gbely z dozornej rady obchodnej spoločnosti 

Fakultná nemocnica AGEL Skalica a.s. a schváleniu zástupcu mesta Gbely do dozornej 

rady obchodnej spoločnosti Fakultná nemocnica AGEL Skalica, a. s. 

 

Dňa 28.11.2022 skončil mandát primátora mesta Ing. Jozefa Hazlingera, ktorý bol zástupcom 

mesta Gbely v dozornej rade  obchodnej spoločnosti Fakultná nemocnica AGEL Skalica a.s. 

 

Na základe týchto skutočností bol predložený poslancom návrh na schválenie Mgr. Martina 

Jahodku – primátora mesta Gbely za nového zástupcu v dozornej rade obchodnej spoločnosti 

Fakultná nemocnica AGEL Skalica a.s. 

 

Primátor mesta prečítal návrh na uznesenie. 

 

MsZ schvaľuje: 

 

Aby valné zhromaždenie obchodnej spoločnosti AGEL Skalica a. s., IČO: 44 444 761, so 

sídlom Koreszkova 7, 909 82 Skalica odvolalo Ing. Jozefa Hazlingera z členstva v dozornej 

rade obchodnej spoločnosti AGEL Skalica a. s., IČO: 44 444 761, so sídlom Koreszkova 7, 

909 82 Skalica. 

 

Primátor mesta otvoril rozpravu poslancov ku tomuto bodu rokovania. 

 

Keďže neboli vznesené žiadne pripomienky, ani pozmeňujúce návrhy, primátor mesta dal 

hlasovať za predložené uznesenie. 

 

Výsledok hlasovania:  

za 10 poslancov: Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, MgA. Radoslav Irša, 

Lukáš Jureňa, Mgr. Mária Karasová, PharmDr. Katarína Knotková, Ing. Miroslav Mihál, 

Tomáš Papánek,   Mgr. Eva Volková, Ing. Dušan Vlk,   

 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Primátor mesta prečítal ďalší návrh na uznesenie. 

 

MsZ schvaľuje: 

 

zástupcu mesta Gbely – Mgr. Martina Jahodku, do dozornej rady obchodnej spoločnosti 

AGEL Skalica a. s., IČO: 44 444 761,so sídlom Koreszkova 7, 909 82 Skalica. 

 

Primátor mesta otvoril rozpravu poslancov ku tomuto bodu rokovania. 

 

Ing. Chocholáček sa spýtal aké sú práva mesta v spoločnosti AGEL, či má mesto nejaké práva 

alebo povinnosti, alebo aké informácie získame. 

 

Ing. Kováčová uviedla, že mesto má v nemocnici AGEL 3 akcie a Ing. Hazlinger sa 

zúčastňoval na zasadnutiach Dozorných rád. Mali sme tak informácie o tom, že čo sa 

v nemocnici plánuje, hlavne pre tieto informácie by sme mali v dozornej rade zostať.  
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Keďže neboli vznesené žiadne pripomienky, ani pozmeňujúce návrhy, primátor mesta dal 

hlasovať za predložené uznesenie. 

 

Výsledok hlasovania:  

za 10 poslancov: Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, MgA. Radoslav Irša, 

Lukáš Jureňa, Mgr. Mária Karasová, PharmDr. Katarína Knotková, Ing. Miroslav Mihál, 

Tomáš Papánek,   Mgr. Eva Volková, Ing. Dušan Vlk,   

 

Uznesenie bolo prijaté.  

 

k bodu 6 

Diskusia 

 
Primátor mesta otvoril diskusiu pre poslancov a pre prítomných občanov. Do diskusie sa 

prihlásil Ing. Miroslav Jureňa (občan) – uviedol, že hlasovanie o plate primátora ho 

neprekvapilo a vyjadril podporu primátorovi, aby sa mu v práci darilo. 

 

Ing. Chocholáček požiadal primátora, aby informoval o plánovaných prácach spoločnosti 

EHS na budovaní optickej siete v meste.  

 

Primátor mesta uviedol, že spoločnosť Západoslovenská distribučná požiadala mesto 

o vydanie súhlasu na budovanie optickej siete na elektrických stĺpoch, ktorých je vlastníkom. 

Súťaž na realizáciu týchto prác vyhrala spoločnosť EHS Skalica. Gbely tak budú mať 

vybudovanú optickú kostru po celom meste. Ako príklad uviedol, že kamerový systém bude 

vďaka tejto kostre prístupný kdekoľvek v meste čo teraz nie je pre nedostatočný signál 

možné. Ďalej uviedol, že aj občania sa budú môcť potom pripájať na optiku a internet. Mesto 

dá ku tejto stavbe súhlasné stanovisko. Aj táto žiadosť bola prerokovaná v investičnej komisii, 

a pre doplnenie uviedol, že v komisiách budú prerokované rôzne veci, nielen žiadosti, ale aj 

podnety od občanov a odborní členovia v komisiách sa ku tomu budú vyjadrovať. 

 

Mgr. Horinková sa spýtala, že či bude optika aj na ulici Družstevnej. 

 

Primátor mesta uviedol, že asi áno keďže stĺpy elektrickej energie sú na všetkých uliciach 

a do budúcna chce ZSE vykonávať elektronický odpis elektromerov. Na Záhumeniciach táto 

sieť nebude, pretože Záhumenice optickú sieť vybudovanú majú.  

 

Mgr. Volková sa spýtala, že či aj Farské bude mať optiku. 

 

Primátor mesta uviedol, že toto nevie povedať, ale ak by tam nebola plánovaná, tak mesto 

skúsi rokovať o zaradení Farského do tohto projektu. To, kde všade to plánujú sa uvidí až 

podajú žiadosť o stavebné povolenie.  

 

Mgr. Vosková dodala, že potom bude potrebné riešiť optiku aj na „družstvo“ čiže PD Gbely 

a.s.  

 

Primátor mesta ďalej informoval, že mesto  má k dispozícii zásobník projektov, ktorý teraz 

dolaďuje. Budeme sa snažiť informovať verejnosť o tom, že do čoho by sme chceli ísť, ale 

môže sa stať, že nám žiadosť aj neschvália. Budeme sa pokúšať potom podať projekt 

a žiadosť opäť. Očakávame viacero výziev. Možno bude výzva aj na rekonštrukciu alebo 

výstavbu chodníkov alebo ciest, čo doteraz nikdy nebolo.  
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Ing. Mihál informoval, že na stavebnej komisii sa zaoberali možným využitím nevyužitých 

objektov mesta. Napríklad MŠ Halaštava, teraz je výzva na rozšírenie MŠ, bolo by dobré ísť 

do nej, je to financované z Ministerstva školstva. Treba sa tým zaoberať aj vzhľadom na to, že 

tu máme novú IBV.  

 

Primátor mesta reagoval, že výzvy majú svoje podmienky. Čo sa týka škôlok je podmienka aj 

vykázať za ostatné obdobie neprijaté deti nad 3 roky do škôlky. Doteraz sme mali nulu. To 

znamená, že všetky deti nad 3 roky boli do škôlky prijaté. Ak dáme žiadosť kde uvedieme 

nulu, tak stratíme pri hodnotení veľa bodov a žiadosť nám neschvália.  

Ďalej uviedol, že finančné prostriedky na projektové dokumentácie, ktoré sú schválené 

v rozpočte sa budú musieť navýšiť. Máme veľa budov nevyužitých. Musíme investovať do 

prípravy projektovej dokumentácie, keďže momentálne na meste nemáme nič, čo by sa dalo 

využiť. Treba riešiť aj KINO, ako sa má táto budova využiť. Zatiaľ bola z komisií zhoda 

využiť ho na kultúru. Ten účel je potrebný na to, aby sme mohli žiadať peniaze z výziev. Nie 

vždy sa dá žiadať na všeličo, len to na čo peniaze poskytujú. 

 

Ing. Barbora Macánková (občan) uviedla, že bola oslovená mestom na spracovanie štúdie na 

KINO, je potrebné vedieť na aký účel sa má budova využívať, treba predložiť návrh na každé 

využitie, lebo každé využitie má iné normy, ktoré treba dodržať. Dôležitá je aj frekvencia 

využívania budovy. 

 

Primátor mesta informoval, že sa snaží pri takýchto a podobných prácach, oslovovať najprv 

odborníkov z Gbelov, pretože poznajú miestne podmienky. Proces čerpania finančných 

prostriedkov je pri veľkých projektoch veľmi zdĺhavý. Od samotného nápadu, cez 

spracovanie podkladov, povolení, žiadosti, až po realizáciu prejdú možne aj 2-3 roky. 

 

T. Papánek uviedol, že sa rozprával s riaditeľom školy a ten uviedol, že za 2-3 roky budú 

chýbať 2-3 triedy v škole.  

 

Ján Bolebruch (občan) – Činnosť komisií sa dá identifikovať len podľa názvu, bolo by dobré 

aby občania vedeli, ktorá komisia sa čím zaoberá. KINO ako múzeum to sa mu nepáči, to 

možno dať do priestorov starého MNV, táto budova má svoju históriu. 

Vo dvore ZUŠ je naftársky „koník“, Gbely sú naftárske mesto a nikde v meste žiadny takýto 

pomník nemáme. Na Pieskach ako bol Montpetrol, majú takéhoto naftárskeho „koníka“ na 

dvore. Mohol by sa dať, ako pomník niekde do mesta.  

 

Primátor mesta uviedol, že budova starého MNV je jedna z priorít, kde sa chceme zapojiť do 

výzvy, teraz taká výzva je ale pracujeme na tom. Pre KINO zatiaľ žiadna vhodná výzva neni 

ale veríme, že bude. 

Komisie majú svoj rokovací poriadok, nedá sa presne zadefinovať, ktorá komisia čo rieši, 

mnohé veci idú do viacerých komisií. 

 

T.Papánek uviedol, že chceme odstrániť pletivo v parku u Nafty v okolí jazierka, aby bol 

tento park prístupný pre verejnosť a aj tie stroje čo sú tam vystavené. 

 

Ing. Kováčová informovala, že sme začiatkom januára podali žiadosť na „zelené oázy“ na 

dobudovanie priestoru revitalizovaného jazierka, súčasťou tohto projektu je chodník pri už 

vybudovaných exponátoch, ktoré boli osadené v roku 2022, sú tu už popisky v českom jazyku 

tak budú doplnené slovenské texty, doplnili by sa náučné tabule a iné. Ak bude tento projekt 
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schválený, realizácia bude v tomto roku. 

 

Primátor mesta pripomenul, že mesto využíva a bude naďalej využívať aj iné malé projekty 

a výzvy, ktoré sú do 10 tis. eur.  

 

PharmDr. Knotková sa spýtala, že prečo sa na mestskom úrade znovu zavádza vo štvrtok 

nestránkový deň. 

 

Ing. Kováčová informovala, že je veľmi veľa agendy, ktorú vykonávajú pracovníci úradu, 

zamestnankyne úradu okrem toho, že vybavujú pokladničné hodiny, vybavujú aj stránky čo sa 

týka matričnej činnosti, dane z nehnuteľností, miestnych poplatkov, stavebného úradu, počas 

tej pracovnej doby nemajú čas na vystavovanie rozhodnutí. Zamestnanci si tak nosia prácu 

domov ak im to ich výkon práce dovoľuje, alebo zostávajú v práci aj po skončení pracovnej 

doby. Ľudia majú zaužívané z minulosti, že štvrtok je nestránkový deň a v tento deň 

navštevovali občania úrad len veľmi málo. 

 

Primátor mesta dodal, že sme sa snažili toto zosúladiť aj s okolitými obcami a úradmi kde 

práve štvrtok je nestránkový deň, zároveň sa jedná aj o najkratší pracovný deň v týždni.  

 

Keďže sa už do rozpravy nikto neprihlásil, primátor mesta rozpravu ukončil.  

 

k bodu 7 

Záver 

 
Primátor mesta  uviedol, že ďalšie zasadnutie mestského zastupiteľstva by malo byť v marci, 

kde budú prerokované dotácie, pričom pripomenul, že do 15.2.2023 je možné požiadať ešte 

o poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta. Záverom poprial všetkým pekný večer a ukončil 

zasadnutie mestského zastupiteľstva. 

 

V Gbeloch  06.02.2023 

 

 

 

 

                           Mgr. Martin Jahodka 

                                                         primátor mesta 

 

 

Ing. Ondrej Chocholáček 

MgA. Radoslav Irša 

Ing. Gabriela Kováčová 

 

 

 

 

 

 


